



**The New Brunswick Federation of Music Festivals Incorporated
La Fédération des festivals de musique du Nouveau-Brunswick inc.**

**Executive Director / directrice générale: Barbara Long
President / président: Rhéal Fournier**

11119 Route 130, Somerville, N.B. E7P 2S4 506.375.6752 info@nbfmf.org
www.nbfmf.org www.ffmnb.org

For immediate release

Provincial Composition Competition Results

The New Brunswick Provincial Music Festival Finals offers a taped competition for the following types of composition:

Solo [for any solo instrument or voice] and Ensembles [any combination of three or more instruments and/or voices, including orchestral and choral scores].

Adjudicator, Kevin Power, judged three composition entries in three different classes.

The complete results of the competition are:

CLASS / CATÉGORIE 2101 – JUNIOR SOLO/DUO COMPOSITION / COMPOSITION D'UN SOLO/DUO

14 years of age and under / 14 ans ou moins

First Place / 1er prix - *Étoiles qui Tombent* by Maddison Hoyt
Fredericton Music Festival

CLASS / CATÉGORIE 2201 – JUNIOR ENSEMBLE COMPOSITION / COMPOSITION D'ENSEMBLE JUNIOR

14 years of age and under / 14 ans ou moins

First Place / 1er prix – *Strings for Anna* by Wynn Beverly
Greater Moncton Music Festival de musique du Grand Moncton

CLASS / CATÉGORIE 2202 – SOLO/DUO COMPOSITION / COMPOSITION D'UN SOLO/DUO INTERMÉDIAIRE

18 years of age and under / 18 ans ou moins

First Place / 1er prix – *Merry Little Christmas Through the Years* by Abby Slipp
Carleton County Music Festival

The NB Federation of Music Festivals, the umbrella organization for the fourteen local festivals around the province, sponsors the NB Provincial Music Festival. The Provincial Music Festival is under the direction of the Executive Director, Barbara Long, of Hartland and an executive committee with representatives from various local festivals around the province.

Pour publication immédiate

Résultats – concours de composition provincial

Les finales du Festival provincial de musique du Nouveau-Brunswick offer une compétition enregistrée pour les genres de composition suivantes:

Solo [pour tout instrument solo ou en chant] et Ensemble [toute combinaison de trois ou plus instruments et/ou voix avec partitions pour l'orchestration et les voix].

Juge Kevin Power à évalué trois composition participant dans les trois catégories à la compétition.

Voici les gagnants:

La Fédération des festivals de musique du Nouveau-Brunswick, qui chapeaute les quatorze festivals régionaux de la province, commandite le Festival de musique provincial du Nouveau-Brunswick. Le Festival de musique provincial est sous la direction de sa directrice exécutive, Mme Barbara Long, de Hartland, et d'un comité de direction où siègent divers représentants des différents festivals régionaux de la province.